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W sprawie gruntów należących obecnie do ArcelorMittal Poland interpelował radny Michał Drewnicki.

Radny Łukasz Wantuch z kolei dopytuje w sprawie wynajmowania terenów gminnych pod działalność

cyrkową z udziałem zwierząt.

Radny Michał Drewnicki poprosił o przedstawienie informacji w temacie rozmów Miasta

Krakowa z ArcelorMittal Poland dotyczących przejęcia przez Gminę Miejską Kraków terenów pod

Park Rzeczny Dłubnia, znajdujących się w sąsiedztwie Dłubni i pozostających w wieczystym

użytkowaniu ArcelorMittal Poland. Z posiadanych przez radnego informacji wynika, iż niektóre

działki nie są obecnie wykorzystywane przez ArcelorMittal Poland i podmiot otwarty jest do

przekazania terenu.

Radny Łukasz Wantuch otrzymał negatywną odpowiedź Urzędu Miasta Krakowa w sprawie

rezolucji Rady Miasta Krakowa dotyczącej zakazu wynajmowania terenów gminnych pod

działalność cyrkową z udziałem zwierząt. Radny pyta, ile wynosi stawka za zajęcie metra

kwadratowego terenu miejskiego i czy ta wysokość jest regulowana zarządzeniem Prezydenta

Miasta Krakowa, czy też uchwałą Rady Miasta Krakowa?

Ostatnio odbyło się spotkanie z udziałem mieszkańców, Straży Miejskiej, Policji, przedstawicieli

dzielnicy i miasta w sprawie parkowania samochodów przed schodami przy ul. Celarowskiej 22.

Radny Wantuch pyta, jakie konkretne decyzje zostały podjęte w celu uniemożliwienia

parkowania na tym miejscu.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

